
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 249 af 13. februar 2020 (alm. del). Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (Dansk Folkeparti). 
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Spørgsmål 

Ministeren bedes redegøre for, hvorfor de i Berlingske omtalte revisionsrapporter ikke er 

oversendt til Skatteudvalget løbende på trods af flere forespørgsler fra udvalget herom, og 

hvorfor udvalget først får oversendt rapporterne, når deres eksistens bliver lækket til pres-

sen. Ministeren bedes endvidere tilkendegive, om interne revisionsrapporter fremadrettet 

vil blive oversendt løbende. 

 

Svar 

I forhold til spørgsmålet om, hvorfor revisionsrapporter ikke er oversendt, kan jeg hen-

holde mig til den forhenværende skatteministers svar på SAU alm. del spm. 39 af 3. decem-

ber 2018. 

 

Som jeg også har tilkendegivet offentligt, er det imidlertid min opfattelse, at de pågældende 

rapporter bør sendes til Skatteudvalget, hvilket jeg nu har taget initiativ til. Dette skal ikke 

mindst ses i lyset af, at jeg ønsker åbenhed og god dialog om udfordringer i skattevæsenet. 

 

Jeg vil derudover også gerne tilkendegive, at rapporter baseret på egentlige revisioner fore-

taget af SKR fremadrettet vil blive oversendt til Skatteudvalget.  

 

Jeg skal i den forbindelse bemærke, at rapporterne kan indeholde oplysninger, der begrun-

der, at rapporterne skal holdes fortrolige. Dette er gældende for en række af de rapporter, 

der nu sendes til Skatteudvalget, jf. oversendelse af 11. marts 2020. 
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